

Buccinasco, 26/11/2012

DECLARATION
ДЕКЛАРАЦИЯ

TO WHOM IT MAY CONCERN
ВСЕМ, КОТО ЭТО КАСАЕТСЯ

We, **Villa Sistemi Medicali SPA**- Italy, an established and reputable manufacturer of Dental & Medical Diagnostic X-ray Equipment, with headquarters and production facilities in Via delle Azalee 3 -20090 Buccinasco (MI), Italy, do hereby
Declare:

*Мы, компания **Villa Sistemi Medicali SPA**- Italy, действительный и авторитетный производитель Стоматологического и Медицинского Рентгеновского Оборудования со штаб-квартирой в Via delle Azalee 3 -20090 Buccinasco (MI), Италия, настоящим заявляем, что:*

that the company **DRIVE Ltd.**, a company registered in Nezavisimosti ave. 185 office 28, Minsk, Belarus is our **Authorized Dealer** on the territory of Belarus, and have rights to represent, register, sell, participate in tenders, distribute, install, service and maintain **VILLA Sistemi Medicali SPA** products in the Republic of Belarus.

Only Authorized Dealers have technical trainings at Villa facility and are allowed to purchase genuine spare parts for Villa products.

*Компания ООО «Драйв», зарегистрированная по адресу: пр. Независимости, 185 офис 28, Минск, Республика Беларусь - является нашим авторизованным дилером на территории Республики Беларусь и имеет право представлять, регистрировать, продавать, участвовать в тендерах, распределять, осуществлять монтаж, сервисное обслуживание продуктов компании **Villa Sistemi Medicali** в Республике Беларусь.
Только авторизованный дилер имеет техническое обучение на заводе **Villa** и может приобрести запасные части для продукции **Villa**.*

Only **Villa Sistemi Medicali SPA**, Italy can perform technical trainings and issue genuine certificates for Villa products. Certificates, issued by third party companies are not valid and legal.

*Только **Villa Sistemi Medicali SPA** может выполнять техническое обучение и выдавать сертификаты об этом. Сертификаты, выпущенные 3-ей стороной не являются действительными и легальными.*

Declaration is valid for 5 years

Декларация действительна 5 лет

Roberto Daglio
Managing Director

Villa Sistemi Medicali



APOSTILLE

(Convention de La Haye du 5 octobre 1961)

1. Paese: ITALIA

Il presente atto pubblico

2. è stato sottoscritto da: Cotugno E.

3. agente in qualità di: Funz. Inc

4. porta il sigillo/timbro di: Cotugno E.

ATTESTATO

5. a MILANO

6. data 2.8 NOV. 2012

7. dalla Prefettura (Ufficio Territoriale del Governo)

8. sotto il numero 20000

9. sigillo/timbro

10. firma Nicoletta Palumbo



FUNZIONARIO LINGUISTICO
Nicoletta Palumbo

CAMERA DI COMMERCIO INDUSTRIA ARTIGIANATO E AGRICO E AGRICOLTURA MILANO



CAMERA DI
COMMERCIO
MILANO

In relazione all'istanza agli atti, resa
dal legale rappresentante/procuratore dell'Impresa
si dichiara che il medesimo ha poteri di firma su
documenti a valere per gli scambi con l'estero

With regard to the recorded request,
submitted by the legal representative/proxy
of the Enterprise, we declare that above mentioned
person has the power to sign documents
for international trade exchanges

p. il Segretario Generale (Pier Andrea Chevallard)
Eleonora Cotugno

Assago, li 28/11/2012
Prot.N. 64418
Diritti di segreteria
€ 3,00